
Statutární město Ostrava 
městský obvod Michálkovice 
zastupitelstvo městského obvodu 

Zápis 

 

 

Zápis 
průběhu 10. zasedání zastupitelstva městského 
obvodu 
konaného dne 21.09.2016 
 

Místo konání: zasedací místnost 

Předsedající: Ing. Martin Juroška, Ph.D. 

Přítomno: 9 členů zastupitelstva 

ostatní 

(viz prezenční listina) 

Omluveni: Ing. Jan Peterek, Jakub Sedláček, Mgr. Květoslava Sedláčková, 

Ing. Rudolf Dašek, Eva Ondrušková, Petr Polach 

Neomluveni:  

Zahájení: 16:00 

Přestávka:  

Ukončení: 16:45 

Zapisovatel: Ing. Eliška Prymusová 

 

 
 

Přehled materiálů, které byly z projednávání odloženy: 

Číslo materiálu Věc 

 

Přehled materiálů, které byly z projednávání staženy: 

Číslo materiálu Věc 

 

 



Přehled písemností předložených přímo na jednání: 

Aktualizovaný program 

Materiál č. ZMOb/0041/16                                      Rozpočtové opatření 

 

 

 
 

Materiál č. ZMOb/0027/16 

Schválení programu zasedání 

Ing. Martin Juroška, Ph.D. dal hlasovat o aktualizovaném programu zasedání. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 9, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0103/ZMOb-Mich/1418/10 

 

Materiál č. ZMOb/0028/16 

Určení ověřovatelů zápisu 

Ing. Martin Juroška, Ph.D. navrhl ověřovatele zápisu ve složení: 

paní Zdeňka Muchová 

Mgr. Petra Jurošková 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 9, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0104/ZMOb-Mich/1418/10 

 

Materiál č. ZMOb/0029/16 

Zpráva ověřovatelů zápisu 

Pan František Bolfík sdělil, že zápis 9. zasedání zastupitelstva četl a odsouhlasil. Zde 

nepřítomný pan Jakub Sedláček zápis z předcházejícího zasedaní zastupitelstva podepsal. 

Nebyly žádné připomínky k zápisu ze strany členů zastupitelstva. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 9, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0105/ZMOb-Mich/1418/10 

 

 



Materiál č. ZMOb/0030/16 

Zpráva o činnosti orgánů městského obvodu 

Ing. Martin Juroška, Ph.D. ve stručnosti přiblížil jednotlivé body předmětné zprávy. Dodal, že 

mezi akcemi plánovanými na podzim je chybně uveden název plánované podzimní akce, 

místo "Michálkovické pálení čarodějnic" zde má být "Michálkovické strašení". 

Ing. Vladimír Kozel doplnil aktuální informaci z investičního odboru Magistrátu města, že 

začátkem zimy by mělo být vypsáno výběrové řízení na zhotovitele kanalizace a realizace by 

měla začít v létě 2017. 

Ing. Martin Juroška ozřejmil, že zastupitelstvo města se v prosinci 2015 dohodlo na dané 

realizaci pro rok 2016 nebo 2017. Zpráva o tom, že k realizaci dojde v plánovaném termínu a 

potřebné investiční prostředky jsou již vyčleněny, je tedy velmi pozitivní. 

Paní Dagmar Illichmannová sdělila, že připomínky k opravám ze zápisu z minulého roku stále 

nejsou uskutečněny. 

Ing. Vladimír Kozel objasnil, že jednal se zhotovitelem a o této skutečnosti ho informoval. 

Paní Dagmar Illichmannová se dále zajímala o termín dokončení. 

Ing. Vladimír Kozel odpověděl, že k dokončení by mělo dojít v nejbližší době. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 9, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0106/ZMOb-Mich/1418/10 

 

Materiál č. ZMOb/0031/16 

Požadavky na kapitálový rozpočet statutárního města Ostravy pro rok 2017 a kapitálový výhled 
pro léta 2018-2020 

Ing. Martin Juroška, Ph.D. k materiálu dodal, že je vyhotovován vždy v letních měsících a 

jeho obsah se meziročně příliš nemění. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 9, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0107/ZMOb-Mich/1418/10 

 

Materiál č. ZMOb/0032/16 

Záměr prodeje částí pozemku parc. č. 147/17 a pozemku parc. č. st. 1067/3 v k. ú. Michálkovice 

Ing. Vladimír Kozel sdělil, že pozemky, situované v zahrádkářské kolonii na ulici 

Charvátova, jsou pro obvod nevyužitelné. 



Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 9, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0108/ZMOb-Mich/1418/10 

 

Materiál č. ZMOb/0034/16 

Záměr prodeje části pozemku parc. č. 614/12 v k. ú. Michálkovice 

Ing. Vladimír Kozel objasnil, že žádost o odkup je podána znovu z důvodu omylu, ke kterému 

došlo při prvotním vytyčování pozemku. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 8, proti 1, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0109/ZMOb-Mich/1418/10 

 

Materiál č. ZMOb/0035/16 

Záměr prodeje části pozemku parc. č. 635/10 v k.ú. Michálkovice 

Ing. Vladimír Kozel vysvětlil, že žadatel má zájem o část pozemku nacházející se před jeho 

zaploceným pozemkem na stejném parcelním čísle. Dále dodal, že chodník v majetku 

městského obvodu nebude prodejem předmětné části pozemku ohrožen. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 9, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0110/ZMOb-Mich/1418/10 

 

Materiál č. ZMOb/0033/16 

Návrh obecně závazné vyhlášky o stanovení koeficientu pro výpočet daně z nemovitých věcí 

Ing. Martin Juroška, Ph.D. přiblížil pozadí návrhu vyhlášky. Dále sdělil, že nebyla dodržena 

lhůta stanovená pro připomínkování návrhu obvodem vzhledem k termínu zasedání 

zastupitelstva města. Vysvětlil, že záměrem obvodu je ztížit přijetí dané vyhlášky. Objasnil, 

že návrh vyhlášky byl iniciován obvody, v jejichž oblasti se nachází velké průmyslové 

plochy. Dále dodal, že vyhláška byla nakonec ze zasedání zastupitelstva města stažena. 

Paní Zdeňka Muchová se dotazovala na tvůrce a princip tvorby předmětných koeficientů.  

Ing. Martin Juroška, Ph.D. přiblížil způsob, kterým se určily výše koeficientů pro jednotlivé 

městské obvody, a dodal, že pro tento postup chybí jakékoli odůvodnění ze strany Magistrátu. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 9, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0111/ZMOb-Mich/1418/10 



 

Materiál č. ZMOb/0036/16 

Převod finančních prostředků - ZŠ U Kříže 

Ing. Martin Juroška, Ph.D. vysvětlil, že s převodem finančních prostředků pro ZŠ se počkalo 

na podzimní zasedání zastupitelstva z  důvodu nepotřebnosti tolika finančních prostředků 

během letních měsíců a přiblížil možnosti využití převáděných finančních prostředků. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 9, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0112/ZMOb-Mich/1418/10 

 

Materiál č. ZMOb/0037/16 

Plnění rozpočtu 

Ing. Martin Juroška, Ph.D. ozřejmil, že se jedná o hospodaření obvodu za období leden až 

srpen letošního roku. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 9, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0113/ZMOb-Mich/1418/10 

 

Materiál č. ZMOb/0038/16 

Seznámení se závěrečnou zprávou z projektu MichalFest 

Ing. Martin Juroška, Ph.D. dodal, že předmětná závěrečná zpráva bude zaslána také všem 

partnerům projektu. 

Paní Zdeňka Muchová pochválila zpracovatele materiálu za jeho provedení. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 9, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0114/ZMOb-Mich/1418/10 

 

Materiál č. ZMOb/0039/16 

Schválení vyhlášení Programu městského obvodu Michálkovice na podporu kulturních, 
sportovních a volnočasových aktivit v roce 2017 

Ing. Martin Juroška, Ph.D. upozornil na chybu v datu obsaženou v názvu materiálu. Dále 

dodal, že program je obdobný jako v uplynulých letech a upozornil na novinky. 



Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 9, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0115/ZMOb-Mich/1418/10 

 

Materiál č. ZMOb/0040/16 

Souhlas s předložením žádosti o podporu z Integrovaného regionálního operačního programu - 
komunitní centrum 

Ing. Martin Juroška, Ph.D. dodal, že žádost o dotaci se teprve připravuje a proto obsahuje 

zatím pouze předpokládané náklady. Dále vysvětlil, že z důvodu, že se jedná o žádost 

městského obvodu o dotaci, je třeba jejího schválení na zastupitelstvu. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 9, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0116/ZMOb-Mich/1418/10 

 

Materiál č. ZMOb/0041/16 

Rozpočtové opatření 

Ing. Martin Juroška, Ph.D. sdělil, že vzhledem k žádosti o dotaci na rekonstrukci komunitního 

centra je třeba vyhotovit projektovou dokumentaci a přiblížil zdroje financování. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 9, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0117/ZMOb-Mich/1418/10 

 

 

Organizační záležitosti 

Dotazy, připomínky a podněty členů zastupitelstva městského obvodu 

 

Diskuse – Různé 

Ing. Jiří Kašpárek připomněl konání slavnostního shromáždění k 98. výročí vzniku 

Československa dne 28.09.2016 v 9 hodin u památníku před kostelem a tímto všechny 

přítomné pozval.  

Ing. Martin Juroška, Ph.D. upozornil přítomné členy zastupitelstva, aby si každý ponechal 

zprávu o činnosti orgánů městského obvodu, protože jsou v ní obsaženy nejbližší plánované 

akce. Připomněl, že příští zastupitelstvo se bude konat ve středu 02.11.2016 v 17 hodin a 

dodal, že se dnes v 18 hodin koná koncert v Husově sboru. 



 

Závěr 

Usnesení z 10. zasedání zastupitelstva městského obvodu od č. usnesení 0103/ZMOb-

Mich/1418/10 do č. usnesení 0117/ZMOB-Mich/1418/10 a výsledky hlasování jsou nedílnou 

součástí tohoto zápisu. 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

Zdeňka Muchová ……………………………… 

Mgr. Petra Jurošková ……………………………… 

 

 

 

  

 

Ing. Eliška Prymusová 

zapisovatel/ka 

V Ostravě dne: 

 

Ing. Martin Juroška, Ph.D.  

předsedající 

V Ostravě dne: 

 


